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Sēde sasaukta 2024.gada 18.janvārī plkst.9 

Sēde atklāta 2024.gada 18.janvārī plkst.09:01 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis 

Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāte Līga Rimševica, deputāts Voldemārs Čačs 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis – darbnespējas dēļ (attālināti) 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu 

nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, ekonomiste Gita Skribāne, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita 

Grigorjeva, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas 

vadītāja Egija Matuzone, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, 

sabiedrisko attiecību speciālisti Gija Spula, Beata Logina, Laura Almane un Artūrs Dulbe, 

Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, 

Kultūras nodaļas vadītāja Vita Morkūna, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba Šumina, speciāliste 

Ilze Ērgle, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, Bauskas apvienības pārvaldes 

nekustamo īpašumu speciālisti Dace Stubure un Māris Šarķis, Ceraukstes nodaļas vadītājs 

Uģis Volosovskis, Vecumnieku apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītājs Jānis 

Strēlis, nekustamo īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, Rundāles apvienības pārvaldes 

vadītājs Aigars Sietiņš, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja 

Baiba Leitlante, deputāte Laine Baha, iestādes “Veco ļaužu un invalīdu pansionāts “Atvasara”” 

vadītāja Zaiga Švāģere, iestādes “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola” direktore 

Biruta Grantiņa, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs  

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu. 
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2. Par Bauskas novada kultūras projektu konkursa nolikuma apstiprināšanu. 

3. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 "Par 

sporta pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales 

kārtību Bauskas novadā". 

4. Par investīciju projekta “Vecumnieku vidusskolas ēkas pārbūve” iesniegšanu un 

aizņēmumu projekta pabeigšanai. 

5. Par uzturēšanas maksas noteikšanu Bauskas novada pašvaldības iestādē "Veco ļaužu un 

invalīdu pansionāts "Atvasara"" 2024.gadā. 

6. Par Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skolas daudzfunkcionālā sporta un atpūtas 

centra "Bauskas peldbaseins" maksas pakalpojumu cenrāža grozījumiem. 

7. Par telpas Nr.4 nekustamajā īpašumā "Saulaines katlu māja", Saulaine, Rundāles pagasts, 

Bauskas novads nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts". 

8. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 29.septembra lēmumā "Par nekustamā 

īpašuma Dārza iela 12B, Bauskā nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas 

Sarkanais Krusts"". 

9. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu "Krējumi", Gailīšu 

pagastā. 

10. Par nekustamā īpašuma "Sarkanmuiža" zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4052 009 

0522 maiņas organizēšanu. 

11. Par valstij piederošā nekustamā īpašuma "Valsts mežs 4064-3", Iecavā daļas un nekustamā 

īpašuma "Smilgu meži", Skaistkalnes pagastā daļas atsavināšanas ierosināšanu un to 

pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības īpašumā. 

12. Par nekustamā īpašuma Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā iegādi pašvaldības autonomo 

funkciju izpildei. 

13. Par nekustamā īpašuma "Vējiņi" zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības. 

14. Par nekustamā īpašuma "Bardžūni" zemes vienības Brunavas pagastā nodošanu īpašumā 

bez atlīdzības. 

15. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pumpuru lauks", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

16. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mazcinīši", Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 17 - 7, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jaunbrieži", Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas ielā 6-16, Vallē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 2" – 1, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 2" – 2, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 4" – 3, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1" - 

2, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mālnīca”, Kurmenes pagastā 
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nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas Kūdra 1" 

- 14, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 5" – 2, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 8" - 

4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

 
1.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu. 

(B.Šumina, A.Mačeks, G.Kalniņš, I.Pētersone, I.Ērgle, V.Čačs, B.Grantiņa) 

Ziņo: B.Šumina. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu, jo 2023.gada 19.decembrī tika veikti grozījumi MK noteikumos Nr.445, kas 

paredz izglītības iestāžu vadītāju zemākās mēnešalgas likmes apjoma paaugstināšanu. 

Aprēķina tabula ir pievienota datnēs. Lēmuma projekts tika atbalstīts Izglītības, kultūras un 

sporta komitejas sēdē.  

 A.Mačeks aicina informēt par mēnešalgu palielinājuma ietekmi uz pašvaldības 

budžetu. B.Šumina informē, ka saistībā ar mērķdotāciju tiek saglabāti visi iepriekšējie 

kritēriji, kuri bija noteikti septembrī, savukārt pašvaldības budžeta finansētos direktoru un 

vadītāju atalgojumus varēja pielīdzināt tikai zemākajām mēnešalgas likmēm un papildus 

klāt neko nevarēja pielikt, jo kā paredz pašvaldības noteikumi par darba samaksu 

pedagogiem - ja budžets atļauj, tad tiek pārskatīts un pielikts klāt; ja budžeta ietvaros 

finansējuma nav, tad paaugstināt algas nav iespējams; profesionālās un pirmsskolas 

izglītības iestāžu vadītājiem algas ir pielāgotas MK noteikumu noteiktajām zemākajām algu 

likmēm. A.Mačeks papildina, ka ietekme uz pašvaldības budžetu ir pietiekami liela. 

 G.Kalniņš izsakās par ietekmi uz pašvaldības budžetu, norādot, ka tiek izjaukta 

pašvaldības noteiktā kārtība saistībā ar izvērtējumu kritērijiem; izsaka priekšlikumu budžeta 

grozījumos ietvert atalgojuma daļas pozīciju pēc pašvaldības noteikumu izvērtējuma; 

neapmierinātību izrāda tie izglītības iestāžu vadītāji, kuru atalgojums netiek palielināts. 

A.Mačeks norāda, ka finanšu apjoms atalgojumu paaugstināšanai gadā sastāda vairāk kā 

200 000 EUR, jāņem vērā, ka pieaugums ir arī vietniekiem un metodiķiem; pašvaldības 

finansētajās iestādēs pašvaldības noteikumu par darba samaksu kritēriji netika ņemti vērā.  

 I.Pētersone jautā par atšķirībām direktoru algās konkrētās izglītības iestādēs, un kas to 

ietekmē. I.Ērgle paskaidro, ka tās tiek pielīdzinātas valstī noteiktās zemākās mēnešalgas 

apmērā pēc bērnu skaita, ņemot vērā koeficientus; tiek izvērtēti arī kritēriji, kas iestāžu 

vadītājiem ir atšķirīgi, jo kritērija izpildi ietekmē arī, vai iestādei ir vairākas realizācijas 

adreses. I.Pētersone jautā, vai ir pareizi pašvaldības noteiktie izvērtējuma kritēriji, ja 

rezultātā lielākas izglītības iestādes vadītāja atalgojums ir zemāks par mazākas izglītības 

iestādes vadītāja atalgojumu, vai to nevajadzētu pārskatīt. B.Šumina atbild, ka tas tiks 

pārskatīts pašvaldības noteikumu kontekstā. I.Ērgle piebilst, ka valstī noteiktā zemākā 

mēnešalga ietver lielu bērnu skaita intervālu. A.Mačeks papildina, ka šī situācija iezīmē 

pārejas posmu, nākotnē ir jāpārskata izglītības iestāžu tīkla turpmākā darbība.  

 V.Čačs jautā, kuru izglītības iestāžu vadītājiem nav atalgojuma palielinājuma. 

A.Mačeks atbild, ka tās ir lielākās izglītības iestādes, kas pārsniedza minimumu – divas 

pirmsskolas izglītības iestādes, Bauskas novada bērnu un jaunatnes sporta skola un Bauskas 

Mūzikas un mākslas skola. V.Čačs turpina, ja palielinātu atalgojumu arī šo iestāžu 
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direktoriem, cik tas prasītu no pašvaldības budžeta un vai direktori informēti par izmaiņām. 

A.Mačeks atbild, ka nepieciešami vairāk par 200 000 EUR. B.Šumina atbild, ka atsevišķa 

sanāksme direktoriem netika plānota; notika direktoru seminārs ar iespēju uzdot aktuālus 

jautājumus par atalgojumu, bet tie netika uzdoti; bija zvans no vienas izglītības iestādes 

vadītājas, kurai izskaidrota situācija. A.Mačeks papildina, ka ir bijuši jautājumi no direktoru 

puses, tika izskaidrots, tiks izvērtētas prioritātes.  

 B.Grantiņa izsakās par situāciju, aicina pašvaldību novērtēt izglītības iestāžu vadītājus.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Jānis Dūmiņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša 

darba algas likmes noteikšanu". 

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada kultūras projektu konkursa nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Spriņķe, A.Mačeks, M.Mediņš, J.Dūmiņš, G.Kalniņš, J.Krievs, I.Pētersone) 

Ziņo: A.Spriņķe. 

 Sagatavots lēmuma projekts par kultūras projektu konkursa nolikuma apstiprināšanu ar 

mērķi sniegt iedzīvotājiem daudzveidīgus kultūras piedāvājumus, kā arī atbalstīt 

pašvaldības iedzīvotāju iniciatīvas kultūras jomas attīstībā. Izskatīts Izglītības, kultūras un 

sporta komitejas sēdē, kurā tika izteikti priekšlikumi, kuri ir iestrādāti šajā nolikumā. 

Informē par veiktajiem labojumiem pēc komitejas sēdes – precizēts 1.8., 3.1.2., 4.1., 4.2., 

6.3., 6.11., 7.1.3., 7.3., 9.3.2., 11.1., 12.1.punkti, kā arī 1.pielikums, 2.pielikums, 

4.pielikums, svītrots 4.3.5., 7.4.punkts. Izsaka priekšlikumu 4.pielikuma 8.punktā ietvert 

vērtējumu punktos balstoties uz pozitīvām atsauksmēm no sadarbības partneriem tiem 

pretendentiem, kuriem nav bijusi iepriekšēja sadarbība ar pašvaldību. 

 A.Mačeks jautā, kā komisija iegūs pozitīvas atsauksmes par pretendentu.  

 M.Mediņš jautā par sadarbības ar pašvaldību izpratni, nepieciešams skaidrāks 

formulējums. A.Spriņķe paskaidro, ka tas domāts kontekstā par iepriekšējo pieredzi 

projektu īstenošanā saistībā ar līgumsaistībām. A.Mačeks vērš uzmanību, ka prioritārs 

pretendents būs tas, kuram iepriekš bijusi pozitīva sadarbība ar pašvaldību, līdz ar to var 

piešķirt vairāk punktu.  

 M.Mediņš turpina par pagājušā gada finansējumu privātiem pasākumiem; kas notiks 

gadījumā, ja pieteiktās summas pārsniegs piešķiramo finansējumu, vai nolikumā ir atruna 

par grozījumiem budžetā par finansējuma apmēra izmaiņām. A.Spriņķe atbild, ka pagājušā 

gada finansējums bija šī brīža paredzamajā apmērā. A.Mačeks papildina, ka finansējums 

bija 50 000 EUR apmērā.  

 J.Dūmiņš atbalsta nolikuma redakciju un 4.pielikuma 8.punktu par iepriekšējas 

sadarbības ar pašvaldību augstāku novērtēšanu, akcentējot ikgadējos pasākumus “Zobens 

un Lemess” un  “Vivat Curlandia”.  
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 G.Kalniņš norāda uz 2-4 punktu un 0-1 punktu piemērošanu atbilstoši kritērijiem – kā 

to izvērtēs; kāpēc kritērijam, ja neatbilst, vēl jādod punkts. A.Spriņķe izskaidro par kritērija 

būtību, izsakās precizēt 0-1 punktu piešķiršanas redakciju. J.Krievs ierosina pielikuma 1., 

4.punktā noteikt 1-4 punktu vērtējumu, 0 – ja neatbilst. 

 G.Kalniņš norāda, ka kritērijos nav ievērtēts pretendenta līdzfinansējuma apmērs. 

A.Mačeks paskaidro, ka, jo lielāku līdzfinansējuma daļu pretendents nodrošina, jo vairāk 

punktu piešķirami, vai tas nolikumā ir atrunāts. A.Spriņķe norāda, ka kritērijos tas nav 

atrunāts. I.Pētersone norāda, ka ar tā ietveršanu sarežģīs izvērtēšanu. A.Mačeks piekrīt, jo 

kā tiks rēķināta proporcija; atbalsta sagatavoto nolikuma redakciju, pēc nepieciešamības tajā 

ir veicami grozījumi.  

 M.Mediņš jautā par pretendenta organizētiem vairākiem projektiem un pieejamo 

līdzfinansējumu. A.Spriņķe paskaidro, ka tiks vērtēts katrs projekta pieteikums un katra 

projekta pieejamais finansējums.  

 I.Pētersone lūdz izskaidrot 1.11.punktu par atbalstāmo aktivitāšu prioritātēm. 

A.Spriņķe paskaidro par prioritāriem pasākumiem valsts vai pašvaldības līmenī, piemēram, 

Dziesmu un deju svētki vai Plūdoņa gads, kuru tematikā prioritāri atbalstāmi pasākumi. 

I.Pētersone aktualizē atbalsta mehānisma izstrādi iedzīvotājiem kultūras un mākslas jomā. 

A.Mačeks piebilst, ka Kultūras nodaļas vadītāja izstrādās nolikumu.    

 M.Mediņš jautā par pasākumu norises sezonalitātes kritērijam piešķiramo punktu 

apmēru – vairāk punktu par projektiem no oktobra līdz martam, bet tūrisma sezonas laikā 

piešķir mazāk punktu. A.Spriņķe izskaidro, ka gada griezumā nav vienmērīgi attīstīti 

kultūras pasākumi, ir izteikta sezonalitāte; lai to mazinātu un piedāvātu pasākumus 

nesezonas periodā, ir akcents uz nesezonas pasākumu atbalstīšanu. M.Mediņš neatbalsta 

šāda kritērija iekļaušanu vērtējumā, pašvaldības organizētie pasākumi pagastos ir maz 

apmeklēti, nav pareizi ierobežot pasākumus vasaras periodā. A.Mačeks piebilst, ka 

nepieciešams veicināt uzņēmēja iniciatīvu arī ziemas periodā. A.Spriņķe papildina, ka nekas 

netiek ierobežots, bet šis kritērijs ietver stimulu organizēt pasākumus nesezonas periodā.  

 M.Mediņš izsakās par līdzšinējo pasākumu pieredzi novadā, ka nepieciešams 

savstarpēji saskaņot pasākumu laikus, lai tie nenotiktu vienlaicīgi. A.Mačeks informē, ka ir 

ieviests kopējs novada pasākumu digitālais kalendārs. M.Mediņš norāda nesalīdzināt 

pašvaldības organizētos pasākumus, kurā ir lielāki finanšu ieguldījumi, ar privāta pasākuma 

organizētāju. 

 J.Krievs ierosina 6.nodaļas 6.3.punktā norādīt, ka komisijas priekšsēdētāja vietnieks 

tiek ievēlēts no komisijas vidus. A.Spriņķe atbild, ka to nozīmēs ar domes priekšsēdētāja 

rīkojumu. J.Krievs vērš uzmanību 6.6.punktā atrunāt par komisijas darba vadīšanu 

komisijas priekšsēdētāja prombūtnes laikā. 

 M.Mediņš ierosina komisijas sastāvā iekļaut arī personas no uzņēmēju vidus, kuriem 

pieredze pasākumu organizēšanā.  

 A.Mačeks vērš uzmanību uz 1.pielikuma 9.punktu par atlaidēm iedzīvotāja kartes 

īpašniekiem – kā izvērtēs, ja novada iedzīvotājs ar karti kvalificējas vairākās atlaižu grupās, 

kas nozīmē, ka atlaides būs visiem. J.Dūmiņš norāda, ka uzņēmējs izvēlas piešķirt atlaidi 

konkrētai grupai. G.Kalniņš norāda nepiešķirt punktus kritērijā, ja ir maksas aktivitātes, 2 

punktus piešķirt tiem, kas organizē pasākumus iedzīvotāja kartes īpašniekiem un 1 punktu -  

citām iedzīvotāju grupām, kas var nebūt novada iedzīvotāji, jo šīs kartes būtu jāaktualizē un 

jāizceļ kā priekšrocība uz pasākumu. A.Mačeks piekrīt, bet norāda izcelt novada karti ar 

lielāku punktu novērtējumu, jo pašvaldība piešķir finansējumu. A.Spriņķe pieņem 

precizēšanai.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 6.6.punktu, 1.pielikuma 9.punkta, 4.pielikuma 1., 4., 

5.punktu kritēriju punktu sadalījumu,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada kultūras projektu konkursa nolikuma 

apstiprināšanu" ar labojumiem. 

 

 

3.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 "Par 

sporta pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales 

kārtību Bauskas novadā". 

(L.Rimševica) 

Ziņo: L.Rimševica. 

 2023.gadā Sporta un veselības nodaļā notika iekšējais audits, kurā tika vērtēti 

normatīvie akti, kas regulē pašvaldības atbalstu sportam. Tika norādīts uz nepilnībām 

nolikumā, kuras būtu precizējamas. Nolikums tika izvērtēts Sporta lietu komisijā un tika 

veikti precizējumi 13 punktos. Jautājums tika izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un 

sporta komitejas sēdē. 

 No sēdes plkst.10:02 iziet deputāts J.Krievs. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Juris Krievs) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 

27.janvāra nolikumā Nr.5 "Par sporta pasākumiem un sporta 

attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales 

kārtību Bauskas novadā"". 

 

Plkst.10:04 sēdē atgriežas deputāts J.Krievs.  
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4.p. 

Par investīciju projekta “Vecumnieku vidusskolas ēkas pārbūve” iesniegšanu un 

aizņēmumu projekta pabeigšanai. 

(I.Spurķe, G.Kalniņš) 

Ziņo: I.Spurķe. 

 Sagatavots lēmuma projekts par investīciju projekta “Vecumnieku vidusskolas ēkas 

pārbūve” iesniegšanu un aizņēmumu projekta pabeigšanai. Investīciju projekts jāiesniedz 

Izglītības un zinātnes ministrijā (IZM), pēc pozitīva IZM atzinuma aizņēmuma pieteikums 

jāiesniedz Finanšu ministrijā. IZM izstrādās vērtēšanas kritērijus. Lai pabeigtu projektu 

2024.gadā apgūstamā kopējā summa ir 4 288 209 EUR, kas ietver arī iespējamo 

būvuzraudzības izmaksu palielinājumu. Līdz domes sēdei tiks precizēts atbilstoši faktiskajai 

situācijai. Papildus nepieciešams valsts aizņēmums 1 976 362 EUR apmērā, no pašvaldības 

budžeta nepieciešamais papildus finansējums 89 882 EUR. Atbalsta gadījumā aizņēmumu 

paredzēts ņemt uz 30 gadiem. 

 G.Kalniņš jautā, vai iepriekšējā aizdevuma aizņēmuma iespēja paliek spēkā. I.Spurķe 

apstiprina, ka paliek spēkā un noslēgts līgums par izņemšanas pagarinājumu līdz šī gada 

jūlijam. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

investīciju projekta “Vecumnieku vidusskolas ēkas pārbūve” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta pabeigšanai". 

 

 

5.p. 

Par uzturēšanas maksas noteikšanu Bauskas novada pašvaldības iestādē "Veco ļaužu un 

invalīdu pansionāts "Atvasara"" 2024.gadā. 

(Z.Švāģere, A.Mačeks, G.Kalniņš) 

Ziņo: Z.Švāģere. 

 Sagatavots lēmuma projekts par uzturēšanas maksas noteikšanu Bauskas novada 

pašvaldības iestādē "Veco ļaužu un invalīdu pansionāts "Atvasara"" 2024.gadā. Dienas 

uzturēšanās maksa noteikta 32,99 EUR, lēmums stājas spēkā šī gada 1.februārī. 

 A.Mačeks jautā par iepriekšējā gada cenu. Z.Švāģere atbild, ka tā bija 30,17 EUR. 

 G.Kalniņš ierosina uz komitejas sēdēm pievienot arī iepriekšējo aprēķinu, lai var 

saprast sadārdzinājuma pozīciju. Z.Švāģere atbild, ka sadārdzinājums veidojas minimālās 

algas apmērā. A.Mačeks norāda uz domes sēdi pievienot informatīvu datni. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

uzturēšanas maksas noteikšanu Bauskas novada pašvaldības 

iestādē "Veco ļaužu un invalīdu pansionāts "Atvasara"" 

2024.gadā". 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skolas daudzfunkcionālā sporta un atpūtas 

centra "Bauskas peldbaseins" maksas pakalpojumu cenrāža grozījumiem. 

(B.Grantiņa, I.Pētersone, J.Krievs, G.Kalniņš, L.Rimševica) 

Ziņo: B.Grantiņa. 

 Sagatavots lēmuma projekts ar grozījumiem Bauskas peldbaseina maksas pakalpojumu 

cenrādī, lai uzlabotu Bauskas iedzīvotāju labklājību, t.i., papildināt cenrādi ar 2.6.punktu – 

vienai personai otrdienās, trešdienās, ceturtdienās atbilstoši pakalpojumu cenrādim, uzrādot 

Bauskas novada iedzīvotāja identifikācijas karti piemērot 20 % atlaidi no pakalpojuma 

cenas; neattiecas uz konkrētiem atrunātiem punktiem cenrādī, lēmums stājas spēkā šī gada 

1.februārī.  

 I.Pētersone ierosina atlaides piemērot arī brīvdienās, lai arī pagasta iedzīvotājiem ir 

iespēja izmantot šos pakalpojumus. B.Grantiņa paskaidro, ka arī pirmdienās ir pazemināta 

cena, brīvdienās baseins ir ļoti noslogots, ir veikts finanšu aprēķins. Norāda, ka kopumā 

pakalpojums nav tik dārgs, aicina atbalstīt esošo lēmuma projekta redakciju, jo uzturēšanas 

izmaksas ir lielas.  

 J.Krievs izsakās par cenrāža 2.4. un 2.5.punktiem, nav norādīts izcenojums par 4 h 

pakalpojumu. B.Grantiņa izskaidro situāciju saistībā ar izcenojumu nometnēm. G.Kalniņš 

norāda, ka cenrādī norādīts izcenojums līdz 3 h, cik tad maksā 4.stunda. B.Grantiņa atbild, 

ka par 4. un 5.stundu maksā kā par vienu stundu, no 5.stundas piemērojot atlaidi.  

 I.Pētersone ierosina precizēt 1.1.26.punktu – precīzāk būtu norādīt bērnu vecumu no 3-

6 gadiem.  

 L.Rimševica izsakās par cilvēkiem ar īpašām vajadzībām asistentu baseina 

pakalpojuma izmantošanu, vai tiem ir jāmaksā vai nav, cenrādī nav atrunāts. B.Grantiņa 

izskaidro, ka asistents pavada cilvēku ar īpašām vajadzībām, tad nemaksā, bet ja šo cilvēku 

nepavada un uzturas baseina kompleksā, tad viņam ir jāmaksā par baseina izmantošanu. 

L.Rimševica izsakās par terminu formulējumu “pavadonis” un “asistents” interpretāciju. 

B.Grantiņa uzsver, ka nāk pretim cilvēkiem ar īpašām vajadzībām, bet neatbalsta 

pašdarbību.  

 I.Pētersone ierosina cenrādī norādīt kategoriju “asistents” un “pavadonis” pakalpojumu 

izmaksas. B.Grantiņa pieņem precizēšanai, uzsverot, ka baseina kompleksā asistents nav 

nodrošināts, ar šiem cilvēkiem darbojas konkrēti speciālisti. A.Mačeks piekrīt, ka šī kārtība 

ir jāatrunā cenrādī.  
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 J.Krievs uzsver, ka jāsaprot, vai cilvēks ar īpašām vajadzībām par pakalpojumu 

vienlaicīgi maksā gan par sevi, gan asistentu, piemērojot cilvēkam ar īpašām vajadzībām 

pienākošos atlaidi. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Juris Krievs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 1.1.26.punktu, par kategoriju “asistents” un 

“pavadonis” pakalpojumu izmaksām, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skolas 

daudzfunkcionālā sporta un atpūtas centra "Bauskas 

peldbaseins" maksas pakalpojumu cenrāža grozījumiem" ar 

labojumiem. 

 

 

7.p. 

Par telpas Nr.4 nekustamajā īpašumā "Saulaines katlu māja", Saulaine, Rundāles pagasts, 

Bauskas novads nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts". 

(A.Sietiņš) 

Ziņo: A.Sietiņš. 

 Pašvaldībā saņemts biedrības "Latvijas Sarkanais Krusts" iesniegums ar lūgumu nodot 

bezatlīdzības lietošanā telpu Nr.4 15,8 m2 platībā nekustamajā īpašumā "Saulaines katlu 

māja", Saulainē, Rundāles pagastā, kas nepieciešama ikdienas darbības nodrošināšanai – 

atbalsta paku uzglabāšanai un izsniegšanai trūcīgajām, maznodrošinātajām un krīzes 

situācijā nonākušajām personām. Telpā veikts neliels kosmētiskais remonts, saņemts 

atzinums par telpas izmantošanu pārtikas glabāšanai. Sagatavots lēmuma projekts par telpas 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts" no 2024.gada 

1.februāra līdz 2029.gada 31.janvārim.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par telpas 
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Nr.4 nekustamajā īpašumā "Saulaines katlu māja", Saulaine, 

Rundāles pagasts, Bauskas novads nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts"". 

 

 

8.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 29.septembra lēmumā "Par nekustamā 

īpašuma Dārza iela 12B, Bauskā nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas 

Sarkanais Krusts"". 

(G.Vīgupa, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

Ziņo: G.Vīgupa. 

 Pamatojoties uz Bauskas novada domes 2022.gada lēmumu, ar biedrību "Latvijas 

Sarkanais Krusts" noslēgts līgums par nekustamā īpašuma Dārza iela 12B, Bauskā 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā uz laiku līdz 2025.gada 30.septembrim. Pašvaldībā 

saņemts biedrības iesniegums ar lūgumu pagarināt bezatlīdzības lietošanā nodotā nekustamā 

īpašuma Dārza iela 12B, Bauskā patapinājuma līguma termiņu līdz 10 gadiem, sakarā ar ēkā 

veicamu kapitālo remontu – apkures sistēmas, jumta un telpu remontdarbiem, kuru 

veikšanai nepieciešams nodrošinājums. Sagatavots lēmuma projekts par grozījumu veikšanu 

līgumā un termiņa noteikšanu no 2022.gada 1.oktobra līdz 2032.gada 30.septembrim. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, kurā biedrības pārstāve I.Savicka 

informēja par ēkas izmantošanu pakalpojuma “aprūpe mājās” nodrošināšanai, personāla 

telpām, kā arī pārtikas paku izdalei; ēkā ir telpas arī Invalīdu biedrībai.  

 G.Kalniņš jautā, vai nevar noslēgt jaunu līgumu. G.Vīgupa paskaidro, ka biedrība 

izteica vēlmi pagarināt esošo līgumu. A.Mačeks papildina, ka spēkā esošais līgums ir 

noteikts ar domes lēmumu; jauna līguma slēgšanai nepieciešams atcelt domes lēmumu un 

lauzt līgumu; biedrība pieņēma esošā līguma pagarināšanas priekšlikumu kā atbalstāmu. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 29.septembra 

lēmumā "Par nekustamā īpašuma Dārza iela 12B, Bauskā 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais 

Krusts""". 

 

 

9.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu "Krējumi", Gailīšu 

pagastā. 

(G.Vīgupa) 
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Ziņo: G.Vīgupa. 

 Nekustamais īpašums "Krējumi", Gailīšu pagastā sadalīts trīs dzīvokļu īpašumos, kas ir 

atsavināti un reģistrēti zemesgrāmatā, līdz ar to sagatavots lēmuma projekts, ka pašvaldības 

īpašumtiesības uz šo īpašumu ir beigušās un ieraksts zemesgrāmatas nodalījumā par 

pašvaldības tiesībām ir dzēšams. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu 

"Krējumi", Gailīšu pagastā". 

 

 

10.p. 

Par nekustamā īpašuma "Sarkanmuiža" zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4052 009 

0522 maiņas organizēšanu. 

(G.Vīgupa, G.Kalniņš, A.Mačeks, M.Mediņš) 

Ziņo: G.Vīgupa. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu izskatīt nekustamā īpašuma 

“Dārznieku ceļš”, Bauskā 0,1512 ha platībā maiņu pret nekustamā īpašuma “Sarkanmuiža”, 

Bauskā zemes vienību 0,1475 ha platībā. Nekustamais īpašums “Dārznieku ceļš”, Bauskā ir 

pašvaldības būve – ceļš, kas atrodas uz personas zemes vienības, kuru par saviem 

līdzekļiem atdalīja; zemesgrāmatā reģistrēts kā atsevišķs īpašums. Uz nekustamā īpašuma 

“Sarkanmuiža” zemes gabala atrodas dīķis ar aizaugušiem krūmiem, kuru pašvaldība 

neizmanto, bet ūdeni lieto persona savā saimniecībā. Sagatavots lēmuma projekts ar iespēju 

izskatīt šo zemes gabalu maiņu, uzdodot iestādei “Bauskas apvienības pārvalde” organizēt 

nekustamo īpašumu novērtēšanu un īpašumu maiņu atbilstoši normatīvo aktu prasībām. 

Dokumentu sakārtošanas izmaksas segs pārvalde.  

 G.Kalniņš izsakās, ka zemes gabali nebūs līdzvērtīgi. A.Mačeks piebilst, ka ir 

līdzvērtīgi pēc vērtēšanas ballēm; ja būs atšķirības vairāk par 20 %, tad starpība būs 

jāapmaksā. 

 M.Mediņš jautā, kam pieder inženierbūve. A.Mačeks atbild, ka pašvaldībai pieder 

būve, bet nepieder zeme. G.Kalniņš norāda, ka vērtētājs vērtēs atsevišķi zemi un būvi. 

A.Mačeks apstiprina. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma "Sarkanmuiža" zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 4052 009 0522 maiņas organizēšanu". 

 

 

11.p. 

Par valstij piederošā nekustamā īpašuma "Valsts mežs 4064-3", Iecavā daļas un 

nekustamā īpašuma "Smilgu meži", Skaistkalnes pagastā daļas atsavināšanas ierosināšanu 

un to pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības īpašumā. 

(B.Leitlante, G.Kalniņš) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Tikšanās laikā ar AS “Latvijas Valsts meži” pārstāvi secināts, ka ir valstij piederošas 

teritorijas, kurās notiek pašvaldību funkciju īstenošana. Pašvaldība vērsusies AS “Latvijas 

Valsts meži” ar lūgumu izskatīt iespēju šīs teritorijas nodot atsavināšanai par labu 

pašvaldībai. AS “Latvijas Valsts meži” aicina pašvaldību pieņemt domes lēmumu par šīm 

teritorijām – nekustamais īpašums “Valsts mežs 4064-3”, Iecavā 3,87 ha platībā, kas 

piegulst Iecavas “Sila kapiem”, nekustamais īpašums “Smilgu meži”, Skaistkalnes pagastā 

0,5 ha platībā – īpašumi nepieciešami pašvaldībai kapsētu izveidošanai un uzturēšanai. 

Nekustamais īpašums “Valsts mežs 4064-3”, Iecavā, kas sastāv no zemes vienības 6,38 ha 

platībā, zemes vienības 29,55 ha platībā un zemes vienības 5,58 ha platībā, uz kurām divām 

no tām atrodas Sila parks, kurā pašvaldība varētu īstenot autonomo funkciju – parku 

ierīkošanu un uzturēšanu (dabas parka izveide ar nosacījumu, ka netiks veikta saimnieciskā 

darbība).  

 G.Kalniņš jautā par meža parka atbilstību vajadzībām saistībā ar aktīvās atpūtas vai 

pastaigu iespējām; vai nevarēs realizēt šīs platības sakopšanu. B.Leitlante paskaidro, ka šajā 

platībā ir daudz aizsargājamo koku un biotopu; taku attīrīšana būs iespējama, bet koku 

materiāla realizēšana nenotiks; Zemkopības ministrijas pārstāvis uzsvēra, ka atruna par 

komercdarbības neveikšanu lēmumā ir jāietver.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par valstij 

piederošā nekustamā īpašuma "Valsts mežs 4064-3", Iecavā 

daļas un nekustamā īpašuma "Smilgu meži", Skaistkalnes 

pagastā daļas atsavināšanas ierosināšanu un to pārņemšanu 

Bauskas novada pašvaldības īpašumā". 
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12.p. 

Par nekustamā īpašuma Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā iegādi pašvaldības 

autonomo funkciju izpildei. 

(U.Volosovskis) 

Ziņo: U.Volosovskis. 

 Šis jautājums tika skatīts vairākkārt, komitejās konceptuāli tika atbalstīts. Bija 

nepieciešamas korekcijas zemes vienību sadalīšanai. Lēmuma projektā veikti precizējumi 

kadastrālai vērtībai, kas ir mazāka kā iepriekš, un grafiskajā daļā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā 

iegādi pašvaldības autonomo funkciju izpildei". 

 

 

13.p. 

Par nekustamā īpašuma "Vējiņi" zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot bez atlīdzības nekustamā 

īpašuma "Vējiņi", Īslīces pagastā zemes vienības domājamās daļas 0,4050 ha platībā, uz 

kuras atrodas 4 dzīvokļu dzīvojamā māja, kurā dzīvokļi privatizēti par pajām. Sagatavots 

lēmuma projekts par zemes vienības nodošanu īpašumā bez atlīdzības. 

 No sēdes plkst.10:53 iziet deputāts G.Kalniņš. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Guntis Kalniņš) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma "Vējiņi" zemes vienības Īslīces pagastā 

nodošanu īpašumā bez atlīdzības". 
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Plkst.10:56 sēdē atgriežas deputāts G.Kalniņš. 

 

 

14.p. 

Par nekustamā īpašuma "Bardžūni" zemes vienības Brunavas pagastā nodošanu īpašumā 

bez atlīdzības. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot bez atlīdzības nekustamā 

īpašuma "Bardžūni", Brunavas pagastā zemes vienības domājamās daļas 0,34 ha platībā, uz 

kuras atrodas 8 dzīvokļu dzīvojamā māja, kurā dzīvokļi privatizēti par pajām. Sagatavots 

lēmuma projekts par zemes vienības nodošanu īpašumā bez atlīdzības. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma "Bardžūni" zemes vienības Brunavas 

pagastā nodošanu īpašumā bez atlīdzības". 

 

 

15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pumpuru lauks", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu "Pumpuru lauks", Brunavas pagastā, kas sastāv no zemes vienības 2,40 

ha platībā un robežojas ar personai piederošo nekustamo īpašumu "Sviķu lauki", Brunavas 

pagastā un piegulst arī nekustamajam īpašumam "Kalnamāja", Brunavas pagastā. 

Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot īpašuma 

atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu; ja piesakās vairākas personas, kurām ir 

pirmpirkuma tiesības, starp šīm personām rīkojama izsole. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pumpuru 

lauks", Brunavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

16.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mazcinīši", Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Nekustamais īpašums "Mazcinīši", Īslīces pagastā sastāv no zemes vienības 0,2109 ha 

platībā, pašvaldības funkciju veikšanai nav nepieciešams. Sagatavots lēmuma projekts par 

īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mazcinīši", 

Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 17 - 7, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Nekustamais īpašums – dzīvoklis Rīgas ielā 17-7, Bauskā 52,20 m2 platībā ir daļēji 

labiekārtots, nav izīrēts, ir ļoti sliktā stāvoklī, kuram nepieciešams kapitālais remonts, kas 

prasa lielus finanšu ieguldījumus. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu 

atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Rīgas iela 17 - 7, Bauska, Bauskas novadā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jaunbrieži", Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu "Jaunbrieži", Dāviņu pagastā, kas sastāv no zemes vienības 0,6059 ha 

platībā. Ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma 

nodošanu atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jaunbrieži", 

Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas ielā 6-16, Vallē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Nekustamais īpašums – dzīvoklis Rīgas ielā 6-16, Vallē, Valles pagastā 45,9 m2 platībā 

ir labiekārtots, nav izīrēts un veido salīdzinoši augstu komunālo un apsaimniekošanas 

pakalpojumu maksu. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, 

nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Rīgas ielā 6-16, Vallē, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 2" – 1, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Nekustamais īpašums – dzīvoklis "Putni 2"–1, Putnos, Skaistkalnes pagastā 55,2 m2 

platībā ir daļēji labiekārtots, bet nepieciešams kosmētiskais remonts, kas prasa ievērojamus 

pašvaldības finanšu līdzekļus. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu 

atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

"Putni 2" – 1, Putnos, Skaistkalnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 2" – 2, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 
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 Nekustamais īpašums – dzīvoklis "Putni 2"–2, Putnos, Skaistkalnes pagastā 27,3 m2 

platībā ir daļēji labiekārtots, bet nepieciešams kosmētiskais remonts, kas prasa ievērojamus 

pašvaldības finanšu līdzekļus. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu 

atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

"Putni 2" – 2, Putnos, Skaistkalnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Putni 4" – 3, Putnos, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Nekustamais īpašums – dzīvoklis "Putni 4"–3, Putnos, Skaistkalnes pagastā 52,9 m2 

platībā ir daļēji labiekārtots, bet nepieciešams kosmētiskais remonts, kas prasa ievērojamus 

pašvaldības finanšu līdzekļus. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu 

atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

"Putni 4" – 3, Putnos, Skaistkalnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 
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23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1" - 

2, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu – dzīvokli "Talcinieki 1"-2, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā 85,6 m2 

platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamo telpu īres līgums, īres un komunālo maksājumu 

parādu nav. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa "Talcinieki 1" - 2, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mālnīca”, Kurmenes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Nekustamais īpašums "Mālnīca", Kurmenes pagastā sastāv no zemes vienības 5885 m2 

platībā, pašvaldības funkciju veikšanai nav nepieciešams. Sagatavots lēmuma projekts par 

īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
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Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mālnīca”, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

1" - 14, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu – dzīvokli "Misas kūdra 1"-14, Misā, Vecumnieku pagastā 54,3 m2 

platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamo telpu īres līgums, īres un komunālo maksājumu 

parādu nav. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa "Misas Kūdra 1" - 14, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 5" – 2, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Nekustamais īpašums – dzīvoklis "Misas kūdra 5"–2, Misā, Vecumnieku pagastā 38,6 

m2 platībā ir labiekārtots, bet nepieciešams kosmētiskais remonts, kas prasa ievērojamus 

pašvaldības finanšu līdzekļus. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu 

atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

"Misas kūdra 5" – 2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

8" - 4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu – dzīvokli "Misas kūdra 8"-4, Misā, Vecumnieku pagastā 42,1 m2 

platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamo telpu īres līgums, īres un komunālo maksājumu 

parādu nav. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa "Misas kūdra 8" - 4, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

 

Sēdi beidz 2024.gada 18.janvārī plkst.11:01. 

 

 

Komitejas priekšsēdētāja vietnieks    Aivars Mačeks 

 

 

     

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 


